

积分到期公告- 2015 年度累积的「360° 全面享」银行积分即将到期

尊敬的客户，

您在 2015 年全年于渣打银行「360° 全面享」银行积分回馈计划中累积的积分有效期为 2016 年 12 月 30 日，过期后将无法返还。您可以在积分到期前登录「360° 全面享」网页兑换心仪礼品（<http://www.sc.com/cn/point-reward/zh/>）。

由于临近年底，积分换礼量会有所增加，我行的配送公司礼品配送到户的时间将作适当调整。如您在 2016 年 9 月 19 日到 2015 年 12 月 30 日期间申请兑换礼品，礼品将于自您申请之日起的 30 个工作日内送达。

对此给您带来的不便，敬请谅解。如需查询积分详情，请联络您的客户经理或者致电我行客户服务热线 800 820 8088。

渣打银行（中国）有限公司

2016 年 9 月

Points Expiration Notice – 360° Rewards points generated in 2015 will be expired

Dear Valued Customer,

Points generated from 360° Rewards Programme in 2015 will be valid till 30 Dec 2016, after which the expired points can't be returned. You can redeem your points for exclusive gift(s) by visiting 360° Rewards Programme webpage before the expiry date (<http://www.sc.com/cn/point-reward/en/>).

Please be noted that between the period of 19 Sep 2016 to 30 Dec 2016, the estimated delivery time of “360 Rewards” gifts will be temporarily extended to 30 working days, starting from the date of application. We apologize for any inconvenience caused.

For any enquiry on point, please contact your relationship manager or our service hotline at 800 820 8088.

Standard Chartered Bank (China) Limited

September 2016